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Nieuwsbrief 4 – Bewonersvereniging ’t Zand-zuid  
01-12-2018  
  
Beste buurtbewoners,  
  
Met deze 4e nieuwsbrief houden we je graag op de hoogte van de nieuwe ontwikkelingen.  
  
Op dinsdag  27 november was er een algemene ledenvergadering (ALV), waarbij ruim 30 
van jullie aanwezig waren.  
  
Daar is de laatste informatie besproken over Oranjeboulevard, bussen en goederentreinen 
NEE. Ook is er een nieuw bestuur van bewonersvereniging ’t Zand-zuid gekozen.  
  
Het nieuwe bestuur bestaat uit:  

• Marjan te Riele - voorzitter  
• Carine Eijsbouts - secretaris  
• Hans Nuyten - penningmeester  
• Joost Hengst  
• Nico van den Heuvel  
• Caroline van Kakerken  

  
We zijn bereikbaar via dedraakvantzand@outlook.com  
  
Het bestuur wil gaan werken met projectgroepen.   
Deze projectgroepen van bewoners gaan korte tijd het bestuur ondersteunen op een 
onderwerp. Elke projectgroep wordt begeleid door minimaal een lid van het bestuur.   
  
De volgende projectgroepen zijn nu actueel:  

• Oranjeboulevard (Koningsweg/Julianaplein/Oranje Nassaulaan)  
• Bussen  
• Goederentreinen NEE (loopt al)   
• Woonerf Maijweg en zijstraten (loopt al)  

  
We zijn op zoek naar actieve bewoners die zich tijdelijk willen inzetten om ons te 
ondersteunen. Tijdens de ALV is gevraagd specifieker aan te geven aan welke kwaliteiten we 
behoefte hebben per projectgroep.  
  
Oranjeboulevard:  
Doel:   
Een mooi, veilig en goed doordacht inrichtingsplan voor de Koningsweg en aansluitende 
zijwegen. Waarbij verschillende opties naast elkaar gelegd kunnen worden.		 
  
Er bestaat reeds een groep van 24 bewoners die twee avonden heeft overlegd met de 
gemeente. Het is duidelijk dat er onder bewoners verschillende meningen zijn. Dat is niet 
vreemd omdat er ook verschillende belangen spelen. Het lijkt ons goed om een keer bij 
elkaar te komen zonder de gemeente om te kijken of we tot gezamenlijke keuzes kunnen 
komen. Laat ons – met het oog op een eventueel te huren ruimte - uiterlijk zondag 9 
december weten of je daar bij wilt zijn.  

  
Terugkoppeling aan het bestuur   
Voor de volgende vergadering van de werkgroep Oranjeboulevard met de gemeente 
in januari 2019.  
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Bussen:  
Een groepje van 6 tot 8 bewoners dat zich gaat bezighouden met de extra bussen.  
  
Doel:  
Terugdraaien van de overheveling van de bussen van Onderwijsboulevard (OWB) naar 
Oranjeboulevard (OB).  
  
Kwaliteit of kennis:  

• Connecties in de gemeenteraad of raadscommissie Omgeving. Praat met hen over 
de onwenselijke situatie die gaat ontstaan. De gesprekken met de fracties zullen we 
verdelen over de bestuursleden, Zij zijn op dit moment goed ingevoerd in de materie en 
we moeten dit op korte termijn doen: vóór de volgende raadsvergadering op 11 
december.  
• Kennis van meettechnieken/ berekeningen van fijnstof, stikstof geluid en trillingen  
• Contacten bij Milieudefensie of tijd om die te leggen.  
• Creatieve ideeën voor acties van posters tot met zijn allen op de thee bij 
bestuursleden via het voetgangerslicht tijdens de spits, steeds een minuut na elkaar 
oversteken.  
• Uitwerken en in gang zetten van die creatieve ideeën.   
• Meedenken over alternatieven zoals busbaan op Onderwijsboulevard en auto’s daar 
weren, eenrichtingsverkeer Onderwijsboulevard voor bussen, gebruik Magistratenlaan, 
NS-bussen en bussen voor congrescentrum naar westzijde spoor(achterkant) etc.  
• Handig met foto- of filmcamera om de opstoppingen en gevaarlijke verkeerssituaties 
die we verwachten vast te leggen.  

  
Terugkoppeling aan bestuur:  
Zodra er resultaten of acties zijn.  
  
Foto’s en video’s  
We roepen iedereen op om de komende weken foto’s of filmpjes te maken van files voor 
de deur, vastlopend verkeer op de Ovonde en de aansluitende wegen, onveilige situaties 
voor fietsers en/of voetgangers en onhandig of onveilig manoeuvrerende bussen en auto’s. 
Stuur ze op naar ons mailadres: dedraakvantzand@outlook.com  
  
Het is nu zaak er even hard tegen aan te gaan. Het nieuwe bestuur heeft al vóór benoeming, 
erg veel werk verzet de afgelopen twee weken. We hebben jullie hulp nu even hard nodig.  
  
Goederentreinen NEE:  
Dit loopt, er is op dit moment geen specifieke hulp nodig. Wel is het fijn als mensen die 
(verdachte) scheuren in huizen zien verschijnen of wakker worden van 
een goederentrein  een klacht indienen bij Prorail.  
  
Woonerf Maijweg en zijstraten:  
Dit traject is in de afrondingsfase. Annemarie Bon, Onno Schoenmakers en Josefien Fleuren 
trekken dit via Zakkend Zand.   
  
Met vriendelijke groet, namens de bewonersvereniging ’t Zand-zuid,   
Marjan te Riele  
	 
	 
	


